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Samlad planering av stadsdelen Sköndal 

 

Nämnden har under senaste året vid många tillfällen diskuterat situationen i stadsdelen 

Sköndal. 

 

Det har varit stora nybyggnadsärenden. 

 

Det är problem med Stiftelsen Stora Sköndals beslut om uppsägning av två förskolor. 

 

Det finns behov av mera resurser för Stiftelsen varför de flyttar om inom sitt område samt 

tänker sälja/upplåta mark för ytterligare bebyggelse. Det är viktigt att allt planeras 

tillsammans, om inte annat påverkas miljön och trafiken samt behov av service. 

 

Det har varit problem med ungdomar som tillverkat och smällt sprängmedel. Ungdomar 

har nu åter samlats vid Sköndals torg då nämnden inte har någon fritidsgård. Enligt 

uppgift ska idrottsnämndens Sköndalshall få ett café för ungdomar! 

 

Det finns behov av att se över servicen och kollektivtrafiken. 

 

Det har varit klotter och allmänt stökigt enligt fastighetsägaren Stena. 

 

Vissa insatser har gjorts. Stena har ställt lokalerna ovanpå butikerna i centrum till 

föreningslivets förfogande. Viss nattvandring har kommit igång. 

 

Vi vill föreslå att nämnden tar initiativ till en boendedialog i Sköndal. Den förutsätter att 

Stiftelsen Stora Sköndal, privata verksamheter, kommunala verksamheter tillsammans gör 

en grov planering av kända förändringar och redovisar detta vid boendedialogen. Det är 

synnerligen viktigt att presentera lösningar för hela stadsdelen, för det som räknas upp 

ovan och för annat som kommer fram vid dialogen. 

 

 

Gunnar Sandell m fl (s)             Mariana Moreira m fl (mp)         Inger Stark (v) 

 


